

Title (en)
A PACKING MATERIAL.

Title (de)
VERPACKUNGSMATERIAL.

Title (fr)
MATERIE D'EMBALLAGE.

Publication
EP 0463071 A1 19920102 (EN)

Application
EP 90905189 A 19900314

Priority
DK 124289 A 19890315

Abstract (en)
[origin: WO9010580A1] A packing material, preferably in the form of a bag intended for packing potatoes and similar light-sensitive vegetable products, is provided with a combination of a light reflecting material and a light absorbing material in mutually adapted minimum amounts to provide effective light protection. The light protecting material (5, 8) is applied to the surface of the bag, there being preferably a transparent area (4).

Abstract (fr)
L'invention concerne une matière d'emballage, se présentant de préférence sous la forme d'un sac conçu pour emballer des pommes de terre ainsi que des produits de légumes similaires photosensibles, doté d'une combinaison d'une matière réfléchissant la lumière ainsi que d'une matière absorbant la lumière en quantités minimum adaptées mutuellement pour permettre une protection efficace contre la lumière. On applique la matière (5, 8) de protection contre la lumière à la surface du sac, qui est de préférence une aire transparente (4)

IPC 1-7
B65D 30/08; B65D 65/42

IPC 8 full level
B65D 81/30 (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 81/30 (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 9010580A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 9010580 A1 19900920; AU 5338890 A 19901009; DE 69005103 D1 19940120; DE 69005103 T2 19940929; DK 0463071 T3 19940418;
DK 124289 A 19890907; DK 124289 D0 19890315; EP 0463071 A1 19920102; EP 0463071 B1 19931208; ES 2050433 T3 19940516

DOCDB simple family (application)
DK 9000070 W 19900314; AU 5338890 A 19900314; DE 69005103 T 19900314; DK 124289 A 19890315; DK 90905189 T 19900314;
EP 90905189 A 19900314; ES 90905189 T 19900314